
Afdelingsbestyrelsesmøde Fællesbo afdeling 200 
 

Til stede: Thomas Lindgaard, Per M. Jacobsen, Ingvard D. Hansen, Sonja F. Pedersen, Susan R. 

Hendriksen, Jette S. Dyrby. 

Husk at vi har ændret mødet, til en åben del og en lukket del!  

1. Velkommen. V/Næstformand Thomas Lindgaard, herunder godkendelse og eventuel ændring af 

dagsorden. 

a Valg af aftenens ordstyrer. 

2. Gennemgang af referat fra sidste møde. Orientering v/ Sekretær Per M. Jacobsen.  

3. Behandling af indkomne ansøgninger. 

a Ansøgning fra Det Grønne Fællesskab om dækning af vandregning kr. 781,59, ansøgningen 

imødekommes. 

4. Forslag fra beboerne, fra mail, postkassen og formødet. 

a Intet. 

5. Økonomi, kort orientering ved Ingvard. 

a Hvad er status på rådighedsbeløbet? Vi har brugt kr. 12.000,- 

6. Sommertur, for voksne, eller for hele familien, skal vi arrangere noget? V/Susan R. Hendriksen. 

a Familietur i august Fårup sommerland, Susan undersøger det nærmere, bus bestilles hos 

Brøchner. Lørdag den 10. august eller 17. august. 

b Voksentur i september kunne blive til Stauning flymuseum, Stauning Whisky, måske spisning 

på Stauning havn og besøg i Japansk have. Måske 7. september. 

7. Sankt Hans, vi gør som vi plejer, Sonja kontakter Malene om dette, så der kommer en seddel ud 

allerede i denne uge. GAK stiller med en bod med slik og sodavand. Vi skal have købt pølser og brød, 

Ingvard og Sonja står for indkøb. Vi skal have tjekket op på om vi har gas nok i flasken. 

8. Borgerberedskab. V/Jette Solvej Dyrby. 

a Vi vender tilbage til punktet. 

9. Indsamling af fotos til plakater V/Per Møller Jacobsen 

a Arbejder Per videre med Malene om dette. 

10. Hvem har rådighed over de forskellige lokaler? 

a Pågående sag, tovholdere Per og Peter. Vi afventer at Martin får fundet aftalerne. 

11. Husorden. 



a Hvordan skrider arbejdet med forslag til ny husorden frem? 

b Udvalget har snart møde. 

12. Udlejning af festlokale. 

a Er afklaret på møde. 

b Lejeperioden udvides til fredag til mandag. 

13. Legepladser, hvordan skrider arbejdet frem? 

a Kort orientering fra Susan. 

b Udvalget har møde den 12. juni kl. 17. 

14. Udlejning gennem Fællesbo Sideaktivitet. 

a Vi afventer stadig svar fra Fællesbo. 

15. Øge indbetalinger til vedligeholdelseskontoen. 

a Inge Würtz lovede i sin tid at et antal tage kunne udskiftes pr. år, vi afventer svar fra Martin 

Skytte om hvorfor dette ikke længere er muligt. 

16. Arbejde med udarbejdelse af ansøgningsformular. 

a Afdelingsbestyrelsen bevilger penge til aktiviteter beboerne kan deltage I, der bevilges i 

princippet kun penge 1 gang om året pr. aktivitet. Afdelingsbestyrelsen tilstræber at 

efterkomme så mange ansøgninger som muligt. 

17. Bestyrelsen holder ferie i juli. Næste møde er 12. august, Per og Thomas er der fra 18 til 19. 

18. Køkken der kan spares kr. 31.000,- ved at undlade at fjerne det sænkede loft. Bestyrelsen 

besluttede at vi undlader at fjerne det sænkede loft. Tilbuddet er godkendt af bestyrelsen. Der var 

enighed om at vi skal have stålbordplader. 

19. Eventuelt.   

 


